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P R O T O K Ó Ł      Nr  LI/05  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 28 kwietnia 2005 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  17 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, Sekretarz Miasta, radni powiatowi, 
kierownicy wydziałów UM, dyrektorzy jednostek. 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Marian Kita   -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Otwieram LI Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Marian Kita   -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Na wniosek Burmistrza wycofujemy dwie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

wykonania budŜetu za rok 2004 i udzielenia absolutorium Burmistrzowi i na ich miejsce 
wprowadzenie jednej uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Czeladź z tytułu wykonania budŜetu Miasta Czeladź za rok 2004. Robimy to na podstawie 
zalecenia RIO. Musimy przegłosować tą zmianę większością bezwzględną, jeŜeli tego nie 
zrobimy będziemy pozostawać przy starym porządku obrad. Jednocześnie informuję, Ŝe jeŜeli 
nie zmienimy porządku obrad będzie to podstawą do uchylenia przez RIO tych dwóch uchwał. 
Proszę o przegłosowanie nowego porządku. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Dostaliśmy ten projekt na Komisji Gospodarczej, mam wątpliwości co do takiej interpretacji. 

Jest taki zapis, ale jest teŜ inny. Pan Burmistrz proponuje projekt według którego nie musimy 
przyjąć sprawozdania, a jedynie rozpatrzyć je. W informatorze jest zapis, Ŝe udzielenie bądź 
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nie udzielenie absolutorium musi być poprzedzone rozpatrzeniem sprawozdania. To by się 
zgadzało. Jednak sąd stwierdził, Ŝe udzielenie absolutorium bez przyjęcia sprawozdania 
wymaga stwierdzenia niewaŜności takiej uchwały. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Tak mówi art. 18. ustawy o samorządzie.  
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Mówi, Ŝe po przyjęciu sprawozdania. Sąd stwierdził, Ŝe najpierw trzeba przyjąć sprawozdanie, 

bo w innym przypadku uchwała będzie niewaŜna. Nie powinno być w tej kwestii wątpliwości. 
Powinniśmy w tej uchwale zapisać po rozpatrzeniu i przyjęciu. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałem przypomnieć, Ŝe dyskusja jest bezcelowa, gdyŜ na 7 dni przed sesja wycofałem dwa 

projekty uchwał i wprowadziłem jeden. Proponuję, abyśmy działali tak jak Ŝyczy sobie tego 
RIO. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Na jakiej podstawie uŜywa się tą samo podstawę prawną, jak w przypadku dwóch uchwał. 

Oba projekty podpisał radca prawny. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Tak było w zeszłym roku. Niedawno byłam na szkoleniu RIO i prosili o zawieranie tego w 

jednej uchwale. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Uchwała nie była sporządzana w marcu, ale znacznie później. Stwierdza się, Ŝe uchwała 

zostanie zakwestionowana jeŜeli nie będzie na jej miejsce wprowadzona inna. Przypominam, 
Ŝe pod nią podpisał się radca prawny. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Problem absolutorium pojawiał się kilka razy i są róŜne interpretacje. Było tak, Ŝe 

głosowaliśmy jedna uchwałę, a było tak, Ŝe były dwie uchwały i zawsze podpisywał się pod 
nimi radca prawny. Nigdy nie było w związku z tym uchylenia, jest pewien nieporządek 
prawny, RIO Ŝyczy sobie jednej uchwały i wtedy nie uchyla.  

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy państwo maja jakieś propozycje? Czy przewodniczący klubów Ŝyczą sobie krótkiej 

przerwy? To jest bardzo waŜne głosowanie.  
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Na poprzedniej sesji w sprawach bieŜących odczytano pismo pana Liszczyka i jego sąsiadów 

w sprawie skargi na Burmistrza. Mieliśmy zapoznać się z tą skargą. Istnieje jakiś tryb 
rozpatrywania tych skarg. Dlaczego nie znalazło się to w porządku, bo powinniśmy się tym 
zając. Proponuję to umieścić w porządku. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- W sprawie porządku obrad punkt 6 ppkt. 5 działka nr 115 przy ul. Dalekiej, poruszałem juŜ tą 

sprawę na Komisji Gospodarczej. Mam taką uchwałę z roku 2004 i jest tam zgoda Rady na 
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sprzedaŜ tej działki. Ta osoba nie dokonała stosownych opłat. Potem znowu rozpatrywaliśmy  
ta sprawę i została wyraŜona zgoda na dzierŜawę. Zatem nie powinno być tej sprawy dzisiaj. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Teraz zajmujemy się sprawa absolutorium. Czy potrzebna jest przerwa? 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Proszę o przerwę w imieniu klubu SLD. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przystępujemy do głosowania zmian. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja przypominam, Ŝe wycofałem te dwa projekty i wprowadziłem jeden w terminie określonym 

ustawowo i proszę o wprowadzenie tego do porządku obrad. Powinien być w porządku obrad. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Porządek ustalamy dopiero praktycznie teraz. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Porządek obrad proponuje Przewodniczący i nie jest ustalany na sesji. Poprawkę zgłosiłem 

tydzień temu. Dlaczego tej jednej uchwały nie ma, skoro złoŜyłem ja w terminie ustawowym? 
Powinien być wprowadzony. Zwracam na to uwagę, bo to moŜe być istotne. Proszę 
uwzględnić, Ŝe zgłosiłem taki projekt. 

 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- /Odczytuje procedurę udzielenia absolutorium wg. RIO/ 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Zgodnie z tym co powiedział Burmistrz, tamten porządek, który państwu przedstawiłem został 

zmieniony. Teraz obowiązujący jest nowy i to zamyka sprawę. Ja wychodziłem z załoŜenia, Ŝe 
zwrócę się do Rady, aby wycofać te dwa projekty. W takim razie proszę, aby rozdać nowy 
porządek sesji radnym. Proszę teŜ o interpretację prawną. 

 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Do tej pory interpretacja przepisu była następująca. Najpierw rozpatrywało się sprawozdania i 

jako wewnętrzną sprawę Rady pozostawiało się tego formę, przy czym jest to element 
obligatoryjny. Najnowsza interpretacja mówi, Ŝe rozpatrzenie odbywa się w ramach dyskusji. 
Potwierdza to fakt, Ŝe nie mówi się o przyjęciu, ale o rozpatrzeniu. Moim zdaniem naleŜy 
rozpatrzyć sprawozdanie, a następnie podjąć uchwałę. Sugeruje się, Ŝe przepis nie pozwala 
na odjęcie uchwały w przedmiocie sprawozdania, a jedynie absolutorium. Wcześniej 
uznawano, Ŝe była to kwestia wewnętrzna.  

- W gminie Czeladź obowiązuje bonifikata przy zakupie domków fińskich była zmieniana w tym 
roku i zmianie uległa jedynie jej data reszta pozostała bez zmian. Nadzór wszczyna teraz 
postępowanie. Rok temu było to zgodne, a teraz Nadzór twierdzi, Ŝe takie nie jest. 
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Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Nie ma pan dokumentu potwierdzającego tego co pan mówił. Udzieleni lub nie udzielenie 

absolutorium zawsze musi być poprzedzone rozpatrzeniem sprawozdania z wykonania 
budŜetu i tutaj się zgadza, ale dalej jest zapis – orzeczenie NSA – sąd stwierdził, Ŝe udzielenie 
absolutorium bez uprzedniego przyjęcia sprawozdania będzie podstawą do uchylenia 
uchwały. Czy rozpatrzenie i przyjęcie jest toŜsame? JeŜeli pan jako radca prawny tak stwierdzi 
to moŜemy się zgodzić na taką formę jednej uchwały. 

 
 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- To jest orzeczenie z 1992r. wydane w konkretnej sprawie, bez znajomości sprawy nie moŜna 

tego stwierdzić, nie widomo teŜ który ośrodek zamiejscowy NSA. Zdarzało się, Ŝe w róŜnych 
województwach były róŜne rozstrzygnięcia. JeŜeli miałbym rozstrzygnąć. To naleŜy 
rozpatrzyć, ale nie przez podjęcie uchwały, a dopiero później podjąć uchwałę o udzieleniu 
bądź nie absolutorium. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Dlaczego rok temu były dwie uchwały? Informator jest z 2001r. Nie ma Ŝadnego dokumentu 

potwierdzającego to. 
 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Przygotowaliśmy dwa projekty i konsultowaliśmy to z RIO i okazało się, Ŝe zmieniła się ich 

interpretacja przepisu. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Na przyszłość proszę o informowanie o tym radnych. 
- Co się stanie jeŜeli przyjmiemy ten pierwszy porządek obrad. 
 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- JeŜeli przyjmiecie państwo pierwotny porządek obrad moŜe to być kwestionowane przez RIO, 

bo tak stwierdzają, ale czy tak się stanie jest cięŜko stwierdzić. 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Wprowadzono punktu dotyczące ocen komisji branŜowych, wcześniej tego nie było. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Zapytuje czy komisje chciałyby coś dodać, jako dyskusję. 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Dlaczego podpisał pan poprzednie projekty uchwał? Jest to dla mnie zaskoczeniem. Czy 

zmienia pan zdanie? 
 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Interpretacja moŜe być róŜna, za kilka miesięcy moŜe się znowu zmienić. Bazowałem na 

zeszłorocznym doświadczeniu, bo tez nie była mi znana nowa interpretacja. Potem okazało 
się, Ŝe RIO było innego zdania. Postanowiłem iść za wskazaniem RIO, gdyŜ ich propozycja 
mieści się w granicach przepisu. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
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- W terminie ustawowym otrzymałem porządek obrad, dzisiaj otrzymałem nowy, rozumiem, Ŝe 
jest to po terminie. Powinien on być poddany głosowaniu? 

 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- JeŜeli te punkty zostały przekazane Przewodniczącemu na 7 dni przed sesją to nie ma 

znaczenia, kiedy państwo go otrzymacie. Ostatecznie ustalił go w tej drugiej formie. JeŜeli nie 
będzie poprawek to on jest automatycznie przyjęte. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czyli z tego wynika, Ŝe Przewodniczący mógłby dać ten porządek nawet po sesji. 
 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- To jest nadinterpretacja. Sprawą Przewodniczącego jest kiedy dostarczy porządek, moŜe 

nawet odczytać go na sesji. To jest kwestia zwyczajowa, Ŝe wręcza się go przed sesją. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Te projekty które państwo otrzymali, wydawało się, Ŝe będą ostateczne. Potem pan Burmistrz 

wycofał te uchwały. Dzisiaj myślałem, Ŝe jednym głosowaniem zamkniemy ta sprawę. Okazało 
się, Ŝe tak nie jest. W tej chwili ten porządek obrad wprowadzam pod dzisiejsze obrady. Czy 
są jakieś inne projekty? 

 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Proszę o wprowadzeni dwóch uchwał: skorzystania z prawa pierwokupu 1/123 części prawa 

uŜytkowania wieczystego dz. Nr 32/15, k.m 41 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi oraz 
oddania w uŜytkowanie wieczyste nieruchomości o pow. 2,1427 ha przy ul. Handlowej w 
Czeladzi. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Autopoprawka do zmian w budŜecie, ale tego nie trzeba głosować. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- W trakcie Komisji Gospodarczej przekazano te dwie uchwały, ale nie został wprowadzony, ani 

prze panią kierownik, ani przez Burmistrza. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Skarga pana Liszczyka, skarga ma być rozpatrzona w ciągu 30 dni wnoszę o jej 

wprowadzenie do porządku obrad. Powinno to być w porządku obrad. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie skorzystania z prawa pierwokupu 1/123 części prawa uŜytkowania wieczystego dz. Nr 
32/15, k.m 41 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
6 radnych głosowało za 
9 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie oddania w uŜytkowanie wieczyste nieruchomości o pow. 2,1427 ha przy ul. Handlowej 
w Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
6 radnych głosowało za 
10 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W związku z tym proszę o zwołanie sesji nadzwyczajnej w sprawie tych dwóch uchwał, przed 

pańskim wyjazdem do Francji. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Proponuję wprowadzić do porządku punktu rozpatrzenia skargi pana Liszczyka z 18 marca br. 

na Burmistrza i pracowników Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami. Powinna 
być uchwała. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę o przerwę, aby zapoznać się z pismem. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę o ustosunkowanie się do skargi. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- 21 marca wpłynęła do Rady Miejskiej, w związku z tym minął termin i skarga nie została 

rozpatrzona przez Radę. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Czy termin jest istotnie 30 dniowy i skarŜący, mogą podnosić, Ŝe Rada nie dotrzymała 

terminu. 
 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Osobie skarŜącej przysługuje skarga na bezczynność. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- W takiej sytuacji wycofuje mój wniosek. 
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Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Pan Liszczyk gratulował, Ŝe sprawa jest załatwiona i dziękował. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zapomniał o tym napisać w skardze. Sprawa była nie od 10 lat, ale sprzed wojny. Pan 

Liszczyk zapomniał podziękować, a Rada dzisiaj chciała rozpatrywać skargę na mnie. 
 
 
 
 
 

Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad  
 
 
 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Porządek obrad. 
3. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Zapytania mieszka ńców. 
6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania bud Ŝetu Miasta Czelad ź za 2004 rok.  

1. Wprowadzenie. 
2. Stanowisko składu orzekaj ącego RIO 
3. Wniosek Komisji Rewizyjnej do RIO i opinia RIO. 
4. Opinie komisji bran Ŝowych. 
5. Dyskusja. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie:  

• Udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Czelad ź z tytułu wykonania 
bud Ŝetu Miasta Czelad ź za rok 2004 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1. Sprzeda Ŝy części działki nr 54 km 44 przy ul. Poniatowskiego. 
2. Sprzeda Ŝy 98/114 części działki nr 107 km 30 przy ul. Strzeleckiej. 
3. Skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego dz. Nr 136/9 km 

13 przy ul. Wojkowickiej. 
4. Sprzeda Ŝy działki nr 115 km 56 przy ul Dalekiej. 
5. Przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 116 km 56 o pow. 567 m² przy ul . 

Dalekiej. 
6. Przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 48/1 km 55 o pow. 59 m² przy 

ul. Prostej. 
7. Przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 125/3 km 55 o pow. 32 m² przy u l. 

Wiejskiej-Norwida. 
8. Zaopiniowania projektu likwidacji Szpitala im. J ędrzeja Śniadeckiego w Katowicach, 

działaj ącego jako samodzielny publiczny zakład opieki zdrow otnej. 
9. Zaopiniowania projektu likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Szpitala im. Prof. Emila Michałowskiego w Katowicach. 
10. Zaopiniowania projektu likwidacji Tarnogórskieg o Ośrodka Terapii Uzale Ŝnień, 

Profilaktyki i Pomocy Psychologicznej ZOZ w Tarnows kich Górach. 
11. Wyznaczenia do składu komisji konkursowej na st anowisko dyrektora szkoły 

Podstawowej Nr 7 w Czeladzi przedstawicieli organu prowadz ącego oraz 
upowa Ŝnienia Burmistrza Miasta do dokonania czynno ści zwi ązanych z 
przeprowadzeniem post ępowania konkursowego. 

12. Zmian w bud Ŝecie Miasta na 2005r. 
8.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytan ia radnych.  
9.  Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 

    10. Zamkni ęcie obrad Sesji. 
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Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- /Udziela informacji Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym./ 
- /Odczytuje pismo od Marszałka Województwa Śląskiego/ 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Uchwała sejmiku 200 tys. na MOSiR czy to jest konkretna propozycja na co bedzie to 

wydane? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Kwota jest duŜa zrefundowano połowę kosztów poniesionych w latach 2000-04, chcieliśmy 

modernizować halę – wymiana parkietu. Kwota jest wyŜsza, więc chcemy więcej zrobić, ale 
musimy to ustalić z Wojewodą. Mamy wstępne kosztorysy – trybuna stadionu, bieŜnia, obiekt 
na Górniku Piaski, musimy uzyskać zgodę Wojewody. 

 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do interpelacji zapytań radnych. 
 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- We wtorek uczestniczyłam w przeglądzie miasta, jechaliśmy samochodem StraŜy Miejskiej, 

jest on w strasznym stanie ponad 200 tys. przebiegu z 1991r. powinno się rozwaŜyć jego 
wymianę. Dodatkowo drugi samochód jest w naprawie. 

- Czy do zadań własnych gminy naleŜy wywoŜenie dzikich kotów, bo wiem, Ŝe w przypadku 
psów tak jest. Na Ogrodowej jest ich mnóstwo. Koszt wywiezienia kota to podobno 1 tys. zł. 

 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Do końca marca wszystkie gminy powinny dokonać spisu budynków posiadających azbest, o 

jednym wiem bo jest to przedszkole. Ile jest ich w Czeladzi? 
- Na terenie szpitala psychiatrycznego widziałam palety z cegłami, czy rozpoczęły się juz tam 

jakieś prace? 
- Czy wszystkie stowarzyszenia regulują płatności za media. Zwłaszcza jeśli chodzi o 

Stowarzyszenie Jesteśmy z Tobą, bo wiem, Ŝe w tym przypadku takie były. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Zatoka na ul. Nowopogońskiej, stanowi ona niebezpieczeństwo, doszłoby do zderzenia 

czołowego. Proszę StraŜ Miejską, aby objęła to miejsce szczególną troską. 
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Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Na sesji 13 września 13 października 2004r. zgłosiłem sygnał wędkarzy, Ŝe fekalia 

przedostają się do wody, okazuje się, Ŝe tych szamb przybywa. MoŜe to doprowadzić do 
epidemii. Jaka będzie reakcja na tą sytuację? 

- Kiedy na rogatkach miasta ustawi się tablice informacyjne o fotoradarze? 
- PP nr 5 dlaczego nie ma piaskownicy koszt to około 2 tys.? Organizuje się zbiórkę od 

rodziców. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Powinno się ograniczyć prędkość na ul. Nowopogońskiej.  
- Sprawa muru oporowego na Nowopogońskiej. 
- Jak wygląda sytuacja z wykupem mieszkań zakładowych przez mieszkańców. Kto przejmie te 

zasoby? 
- Dzikie wysypisko śmieci koło ERGU. 
- Porządek w centrum Piasków, ronda i początek ul. Piaskowej. Proszę o zajęcia się sprawą 

uporządkowania tego terenu. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy złoŜono doniesienie do prokuratury w sprawie CKS? JeŜeli tak to chciałbym się zapoznać 

z treścią wniosku. 
- W poprzednim EC była sprawa kina Uciecha, była uwaga, Ŝe trudno jest odzyskać kino, 

natomiast występuje tzw. roszczenie. Czy wystąpi pan o roszczenie z tego tytułu. 
- Czy zwróci się pan równieŜ o CEHAMOG o roszczenie. MoŜna liczyć na kilkaset tysięcy 

złotych w ramach odszkodowania. Czy po moich kilkakrotnych interpelacjach pan Burmistrz 
odwaŜył się aby wystąpić do podmiotów i zmusić ich do negocjacji. 

- Na poprzedniej sesji mieliśmy zaproszonych szacownych gości. Przyjęliśmy ramowy plan 
pracy i z zaskoczeniem przyjąłem fakt, Ŝe uroczysta sesja nie odbędzie się 2 maja. Co było 
przesłanka do takiej zmiany daty. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pan Świątek na kaŜdej sesji pyta o to samo. Odpowiedzi juz dostał i ustaliliśmy juz, Ŝe złoŜy 

na mnie wniosek do prokuratora, Ŝe nic nie robię. Nie będę więcej udzielał odpowiedzi na te 
pytania. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Sprawa jest powaŜna. Najczęściej w interpelacjach jest mało radnych, odpowiada pan co 

chce, a inne informacje przedstawia w EC. Mamy roszczenie, bo tak pan pisze, gdzie jest ta 
rozbieŜność. Zgłoszę niegospodarność, bo w ostatnim EC czytam, Ŝe jest roszczenie. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- 3 maja przed kinem będzie uroczystość, czy Urząd nie ma Ŝadnego wpływu, aby ścianę 

czołową wyremontować lub przysłonić. Powinno się zmusić właściciela do pewnych działań. 
- Sprawa opłat na Targowisku, chodzi o handel odzieŜą uŜywaną. W innych miastach jest to na 

poziomie 2-3 zł, u nas jest tylko forma inne na poziomie 15 zł.  
- Kosze przy sklepach, zgłaszają się z tym mieszkańcy. 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
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Pan Kozłowski   - mieszkaniec miasta  
 
- Jak wygląda planowanie przestrzenne. Czy jest Studium Zagospodarowania i plany 

szczegółowe. Jak to wygląda, bo jest to waŜne dla mieszkańców? 
- WieŜowce przy ul. Auby, powinny być zaprezentowane w EC. 
- Nie słychać o inwestycjach w Czeladzi, równieŜ nasza region zagłębiowski nie wyróŜnia się 

inwestycjami. Brak jest starań o inwestora, równieŜ województwo ma ich mało. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Planowanie przestrzenne, mamy Studium Uwarunkowań, Planu Zagospodarowania mamy 

fragment, np. Dziekana, oś. Kondratowicza, WSE. Jesteśmy w trakcie przetargów i będziemy 
wtedy mieli plan dla całego miasta, ten etap potrwa jeszcze około roku. 

- WieŜowce zostaną niebawem zaprezentowane w EC. 
- Brak znaczących inwestycji, mało się o tym mówi, ale poziom w województwie jest teraz 

wyŜszy niŜ w województwie mazowieckim. Są inwestycje moŜe nie tak spektakularne jak M1, 
były na terenie Budohutu i Energopolu. 

 
 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta Czeladź za 2004 

rok. Wprowadzenie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- /Omawia wykonanie budŜetu za rok 2004/ 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę o przedstawienie stanowisko składu orzekającego RIO. 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- /Odczytuje opinię RIO o wykonaniu budŜetu/ 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej do RIO i opinii RIO. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- /Odczytuje protokół Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

miasta/ 
- /Odczytuje opinię RIO o protokole Komisji Rewizyjnej/ 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę o przedstawienie opinii komisji branŜowych. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Komisja Oświaty przyjęła sprawozdanie brak przeciwnych i kilku wstrzymujących. 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Komisja Finansowa po dyskusji 2 za 1 przeciw pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu, 

pozostali członkowie wstrzymali się od głosu.  
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Komisja Zdrowia na posiedzeniu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 3 za 4 

wstrzymujące. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Komisja Gospodarcza nie wypracowała stanowiska była zbyt mała frekwencja w momencie 

głosowania dwóch członków nie brało udziału w głosowaniu. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do dyskusji.  
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Dlaczego nie ma sprawozdania z wykonania uchwał za 2004r.? Chodzi mi głównie o uchwały 

zabezpieczające dochody. 
- Jaki w 2004r. był stan prawny z zakresu sprzedaŜy mieszkań komunalnych, mogło to mieć 

wpływ na dochody budŜetu. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę, aby w ramach dyskusji przewartościował swoje problemy, bo jeśli chce pan teraz 

robić tutaj komisję śledczą to ja się na to nie zgadzam. Proszę nie o pytania, gdzie był czas na 
komisjach, ale o merytoryczne zabranie głosu. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Zwracam się o udzielenie odpowiedzi na moje pytania. Proszę mi nie ograniczać moŜliwości 

wypowiedzi. Mam taką wizję dyskusji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Sprawozdanie z wykonania uchwał jest w informacjach międzysesyjnych. Nie ma takiego  

wymogu, Ŝe do sprawozdania z budŜetu trzeba podać sprawozdania z uchwał, a jeŜeli uwaŜa 
pan, Ŝe jest to proszę podać taki przepis. W zeszłym roku był wniosek pana Francikowskiego i 
dlatego było sprawozdanie, w tym roku takiego nie było. 

- Stan prawny mieszkań, omawiamy to praktycznie na kaŜdej sesji. Wykup był ustawowy i po 
dyskusji na Komisji Gospodarczej, której jest pan członkiem w maju ubiegłego roku wspólnie 
podjęliśmy decyzję, Ŝe sprzedaŜ będzie wstrzymana do czasu opracowania nowych zasad. 
Potem czekaliśmy na opinię Ministerstwa i dlatego tak długo to trwało. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Warto dyskutować nad tym tematem, bo są to rzeczy bardzo waŜne. Proszę, aby więcej 

poświęcić na ten temat. 
- Sądziłem, Ŝe jest obowiązkiem składanie sprawozdania z wykonania uchwał. Były uchwały, 

które miały uratować budŜet, a zakładał pan 3,5 mln. ze sprzedaŜy mieszkań i nieruchomości. 
JeŜeli mam wątpliwości, to gdybym miał sprawozdanie dawałoby mi osobiście jasność co do 
realizacji budŜetu. Według mnie takie stawianie sprawy sugeruje, Ŝe jest nienaleŜyta 
staranność. Obawiam się, Ŝe usiłuje się ten majątek sprzedać określonemu kontrahentowi. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- Ja sobie wypraszam, bo to jest juŜ przesada. Jak moŜna rzucać takie oszczerstwa. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- W związku z tym, Ŝe nie ma sprawozdania z wykonania uchwał. Nie będę głosował za. W 

naszym mieście są bardzo duŜe podatki i budŜet realizuje się przez podatki. Podatki wynoszą 
12% w stosunku do inflacji to jest 3krotnie więcej. Podjęliśmy uchwałę dotyczącą podwyŜki 
cen wody, której oczywiście nie podjęliśmy. W EC pan pisze, Ŝe radni mogli dotować. Gmina 
jest zadłuŜona na 9 mln. i gdyby był sprzedaŜ mieszkań nie potrzeba by było takiej podwyŜki. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Zmiany w budŜecie w ciągu roku, zarządzenie Burmistrza z 17 marca 2004r. tym 

zarządzeniem zwiększa pan dotacje celowe dla ZIK. Zawsze decydowała o tym Rada. Z 
czego to wynika proszę o wyjaśnienie. 

- Czasami te oszczędności są pozorne. JeŜeli mówi się, Ŝe oszczędza się na płacach 
pracowników administracji, to jest tak, Ŝe te zadania zakupuje się. Te oszczędności 
przechodzą gdzie indziej. Tych oszczędności nie widzę. 

- Niepokoją mnie przepływy środków między budŜetem miasta, a zakładami budŜetowymi. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zarządzenia dotyczące zmian nadwyŜki wydaje, bo mam takie kompetencje. Dotyczyło to 

projektu budŜetu.  
- Nie mogę wyjść z podziwu jeŜeli chodzi o hipokryzję. Z jednej strony protestuje się przeciwko 

likwidacji przedszkoli i zwalnianiu nauczycieli, teraz mówi się, Ŝe są przyrosty. MoŜe 
uzgodnijcie stanowisko. 

- Gdy Burmistrz Szaleniec, mówiło o oszczędnościach w oświacie dwa lata temu, wtedy był 
wyśmiewany, Ŝe tworzy Bank Informacji dzisiaj tez jest wyśmiewany bo okazuje się, Ŝe z tego 
baku ludzie znaleźli pracę. Pani nie bierze pod uwagę, Ŝe jest naturalne odejście na 
emeryturę. JeŜeli pani twierdzi, Ŝe jest więcej nauczycieli czy teŜ nie mniej to proszę to 
udowodnić. 

- /Odczytuje opinię co to jest absolutorium/ 
- MoŜe oceniać tylko z kryterium budŜetowego. Macie ocenić jego rzetelność i zgodność z 

prawem. JeŜeli są zastrzeŜenia co do zgodności z prawem wydatków to proszę je 
wypowiedzieć. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Były dwie rundy pytań wszyscy państwo mogli zadawać je i nie rozumem o czym mamy dalej 

dyskutować. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Wnioskuje w imieniu klubu SLD o przerwę. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Mam wątpliwość co do zarządzenia dotacja dla ZIK, jaka tu jest podstawa prawna. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Podstawa prawna była prawidłowa, teraz nie mam dokumentów, ale była przekazywana do 

RIO i nie była kwestionowana. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
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- To uchwały Rady nie są konieczne, skoro mogą być zwiększane zarządzeniem?  
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- JeŜeli dotyczy do zakładu budŜetowego, Rada dokonuje przesunięć ogólnych, a Burmistrz 

zarządzeniem dokonuje szczegółowych. Mogę to sprawdzić. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przystępujemy do głosowania uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Czeladź z tytułu wykonania budŜetu Miasta Czeladź za rok 2004. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
8 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała o udzieleniu absolutorium Burmistrzowi Mi asta Czelad ź 
z tytułu wykonania bud Ŝetu Miasta Czelad ź za rok 2004 nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dziękuję tym państwu, którzy głosowali za. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy uchwała przeszła? Jak to się ma do art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie lokalnym? 
 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Uchwałę w sprawie absolutorium Rada podejmuje większością bezwzględną ustawowego 

składu Rady. Większość bezwzględna to jest 11 głosów za, a było 8. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie sprzedaŜy części działki nr 54 km 44 przy ul. 

Poniatowskiego. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie sprzedaŜy części działki nr 54 km 44 przy ul. Poniatowskiego./ 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W kwestii formalnej, gdyŜ zaraz opuszczę salę. 
- /Odczytuje wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej./ 
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Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie sprzedaŜy 98/114 części działki nr 107 km 30 przy ul. 

Strzeleckiej. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie sprzedaŜy 98/114 części działki nr 107 km 30 przy ul. 

Strzeleckiej./ 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania 

wieczystego dz. Nr 136/9 km 13 przy ul. Wojkowickiej. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania 

wieczystego dz. Nr 136/9 km 13 przy ul. Wojkowickiej./ 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proszę sprecyzować, gdzie to jest, koło szpitala? 
 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Tak. Naprzeciwko szpitala obok pawilonu handlowego. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
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- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 115 km 56 przy ul Dalekiej. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Jest tutaj autoporawka w tytule jest 115, i w § 1 równieŜ powinno być 115. 
- /Omawia uchwałę w sprawie sprzedaŜy działki nr 115 km 56 przy ul Dalekiej./ 
- Był wniosek o sprzedaŜ tej działki, ale sprzedający nie wyprowadził procedury własnościowej. 

Dla działki 115 jest propozycja nie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie bez przetargowym, 
pozostać przy dzierŜawie do marca 2008 roku. Podobnie jeśli chodzi o 116 jeŜeli podejmiecie 
państwo decyzję o dzierŜawie. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Mówimy o 115 km 56 przy ul. Dalekiej. Wyraziliśmy w zeszłym miesiącu zgodę na dzierŜawę. 

26 lutego 2004r. mam uchwałę dotyczące działki 115, jest podpisana przez 
Przewodniczącego. 

 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Tu jest błąd. Ta uchwała dotyczyła działki nr 116 o pow 567 m² i musimy to skorygować. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Sytuacja wygląda w sposób następujący, była zgoda na nabycie tej działki, ale teść mój nie 

moŜe tej działki kupić, bo tam jest więcej tych którzy powinni partycypować i nie ma podziału 
majątku. Zapłacił juŜ pierwszą ratę za tą dzierŜawę i powinniśmy pozostać przy dzierŜawie, na 
którą Rada wyraziła zgodę w zeszłym miesiącu. 

 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- W uchwale jest błędny numer działki, powierzchnia jest prawidłowa.  
- Wyjaśniliśmy sprawę z panem Rebetą, to będzie następna uchwała  działka nr 116, a w tej 

chwili jesteśmy przy działce nr 115. Jest dzierŜawa i chodzi o nie wyraŜenie zgody na 
sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Chciałbym wiedzieć, czy wyraziliśmy zgodę na sprzedaŜ tej działki, czy tez nie. Teraz 

wychodzi, Ŝe raz dajemy zgodę na sprzedaŜ, a teraz wycofujemy się z tego. NaleŜałoby teraz 
wycofać się z uchwały o sprzedaŜy. 

 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
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- Ta uchwała o wyraŜeniu zgody na sprzedaŜ nie była skonsumowana dlatego, Ŝe właściciel 
sąsiedniej nie moŜe przedłoŜyć dysponowania swoja nieruchomością. Nie jest jej 
właścicielem. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Czy właściciel zgłosił się z prośba o rezygnację ze sprzedaŜy? 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Teść nie jest w stanie udowodnić, Ŝe moŜe nabyć tą działkę. Skoro nie moŜe jej nabyć to 

zwrócił się z prośbą o dzierŜawę. Musiałby być właścicielem sąsiedniej. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- JeŜeli przyjdą właściciele sąsiednich działek, a my nie wycofamy tamtej uchwały. W interesie 

jest, aby nie było tamtej uchwały. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Dodatkowo wykryliśmy, Ŝe ta uchwała o sprzedaŜy jest wadliwa, gdyŜ błędny jest numer 

uchwały. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Na dzień dzisiejszy moŜna ją wycofać. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Ta działka nie jest teściowi potrzebna, ale chce ją nadal dzierŜawić, bo nie moŜe jej teraz 

nabyć, ale to jest dopiero następna uchwała działka nr 116. Teraz mówimy o 115. która tego 
nie dotyczy. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych bez T.Kocot, W.Oczkowicz/ 
 
6 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 116 km 56 

o pow. 567 m² przy ul. Dalekiej. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- Jest tutaj autoporawka w tytule jest 115, i w § 1 równieŜ powinno być 115. 
- /Omawia uchwałę w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania 

wieczystego dz. Nr 136/9 km 13 przy ul. Wojkowickiej./ 
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- Czy jak podjęliśmy uchwałę o sprzedaŜy tej działki, to czy bez jej wycofania moŜemy podjąć 
decyzję o wydzierŜawieniu? 

 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- MoŜemy. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

48/1 km 55 o pow. 59 m² przy ul. Prostej. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 48/1 km 55 

o pow. 59 m² przy ul. Prostej./ 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 125/3 km 

55 o pow. 32 m² przy ul. Wiejskiej-Norwida. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kirownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nier uchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 125/3 km 55 o 

pow. 32 m² przy ul. Wiejskiej-Norwida./ 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
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- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zaopiniowania projektu likwidacji Szpitala im. Jędrzeja 

Śniadeckiego w Katowicach, działającego jako samodzielny publiczny zakład opieki 
zdrowotnej. Proszę radnego Staśko o przedstawienie opinii Komisji Zdrowia. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Dotyczy to trzech placówek. Dwa dotyczą szpitali w Katowicach i jeden w Tarnowskich 

Górach. Sprawa była omawiana na sesji Rady Miejskiej Katowic 25 kwietnia. Proponuje 
głosować przeciwko. 

- Tarnowskie Góry – jest to sprawa ciągnąca się od 2001r. jest to placówka finansowana ze 
środków gminnych, ale teŜ częściowo z NFZ. Są bardzo pozytywne opinie osób, które się tam 
leczyły. Jest wiele podpisów przeciwko likwidacji, takŜe organizacji. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zaopiniowania projektu likwidacji Szpitala im. 

Jędrzeja Śniadeckiego w Katowicach, działającego jako samodzielny publiczny zakład opieki 
zdrowotnej? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
0 radnych głosowało za 
15 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zaopiniowania projektu likwidacji Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala im. Prof. Emila Michałowskiego w 
Katowicach. Kto jest za podjęciem uchwały? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
0 radnych głosowało za 
16 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
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Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zaopiniowania projektu likwidacji Tarnogórskiego 

Ośrodka Terapii UzaleŜnień, Profilaktyki i Pomocy Psychologicznej ZOZ w Tarnowskich 
Górach. Kto jest za podjęciem uchwały? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
0 radnych głosowało za 
16 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie wyznaczenia do składu komisji konkursowej na 

stanowisko dyrektora szkoły Podstawowej Nr 7 w Czeladzi przedstawicieli organu 
prowadzącego oraz upowaŜnienia Burmistrza Miasta do dokonania czynności związanych z 
przeprowadzeniem postępowania konkursowego. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Czy kadencja poprzedniej dyrektorki się skończyła? Czy odchodzi na emeryturę? 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała skład komisji. Pani dyrektor Strzelecka przez ostatnie dwa 

lata pełniła obowiązki dyrektora. Z tego co wiem nie chce kandydować na dyrektora i zamierza 
przejść na emeryturę. W związku z tym Burmistrz musi ogłosić konkurs na stanowisko 
dyrektora. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zmian w budŜecie Miasta na 2005r. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie zmian w budŜecie Miasta na 2005r. wraz z autopoprawką/ 
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Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
 

Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących Rady, gdyŜ nie ma Burmistrza, Zastępcy, ani Sekretarz i 

nie moŜna udzielić odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Proszę o zaprotokołowanie, Ŝe Burmistrz, ani Ŝadna uprawniona osoba nie udzieliła 

odpowiedzi na interpelacje. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Proszę jednak o poinformowanie Burmistrza. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Rozpoczniemy czytanie pism, a jeŜeli Burmistrz się pojawi wtedy wrócimy do interpelacji 

radnych. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- /Odczytuje pismo od Barbary Dittmer/ 
- /Odczytuje pismo od Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych „Przyjaciele Ostoi” / 
-  /Odczytuje pismo od Wojewody dotyczące wszczęcia postępowania w sprawie uchwały o 

sprzedaŜy domków fińskich/ 
- /Odczytuje pismo od Wojewody w sprawie udzielenia informacji na temat prawidłowości 

przyznania Nagród Miasta/ 
- /Odczytuje pismo w sprawie wyboru Krzysztofa Francikowskiego na przewodniczącego klubu 

SLD/ 
- /Odczytuje pismo od Zarządu Spółdzielni Saturn/ 
- Sprawa pocztu sztandarowego na 3 Maja. Kto z państwa jest chętny do uczestnictwa? 

Proponuję radnego Świątka i radną Kosmalę. 
- Przypominam o składaniu oświadczeń majątkowych. 
- Ustalono takŜe na Konwencie Przewodniczących Rad, Ŝe radni składają się po 50 zł. na Dzień 

Samorządowca. 
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- Jest jeszcze sprawa pisma Burmistrza w sprawie zwołania sesji. Czy są jakieś propozycje w 
tym temacie. 

 
 
Dyskusja na temat ustalenia terminu sesji. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam posiedzenie LI Sesji Rady Miejskiej. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZASTĘPCA PRZEWOIDNICZĄCEGO 
RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 

 
Marian Kita 

 
 
Protokołował 
 
Wojciech Ma ćkowski 
 


